

Amazing 中国
CHINA 中国

Xiamen Half Day Excursion | 赠送厦门半日游 9D8N

锦绣张家界

张家界 / 凤凰古镇 / 芙蓉镇 / 长沙

SPLENDID ZHANGJIAJIE

(ZHANGJIAJIE / FENGHUANG / FURONG TOWN / CHANGSHA)

Penang ✈ Changsha

Tour Code: PCC-3X

**Golden®
Destinations**



China
中国

赠送 COMPLIMENTARY

航拍视频 Aerial Video



享受海鲜自助餐

ENJOY SEAFOOD BUFFET

* Special Cuisine 特色美食 *

XIAMENAIR



NO SHOPPING STOP
全程无购物站



Phoenix Ancient Town
凤凰古城



Furong Town
芙蓉镇



Grand Canyon Glass Bridge
大峡谷玻璃桥

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Zhangjiajie
张家界



72 Unique Towers
72奇楼



Golden Whip Stream
金鞭溪



Ten-Mile Gallery
十里画廊

精简行程：

第一天 槟城 ✈️ 厦门 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 厦门 ✈️ 长沙 (早/午/晚)

- ☑ 厦门半日游：
 - 千年古刹-南普陀寺
 - 环岛路黄金海岸、演武大桥海上观景平台
 - 沙坡尾 (打卡网红景点)

第三天 长沙 🚌 (430公里) 凤凰 (早/午/晚)

- ☑ 凤凰古城：
 - 沱江跳岩
 - 石板街
 - 北门城楼
 - 沙湾吊脚楼群
 - 万民塔
 - 酒吧街
 - 虹桥艺术楼
- * 独家赠送苗族服装体验，如住古城内酒店，赠行李转运服务，轻松游玩

第四天 凤凰 🚌 (120公里) 芙蓉镇 🚌 (79公里) 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 芙蓉镇 (含游船+环保车)
 - 观瀑布，酉水画廊，五里长街，贞节牌坊
- ☑ 张家界
 - 土家风情园
 - 九重天
 - 摆手堂、摆手广场
 - 网红打卡七十二奇楼

第五天 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 天门山 (世界上最长的缆车往返)
 - 天门山玻璃栈道 (含缆车、扶梯、鞋套)
 - 天门洞
- ☑ 军声画院 (独一无二的原生态艺术殿堂)

第六天 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 世界自然遗产-武陵源
 - * 赠送下午茶+点心
 - * 独家赠送航拍视频，中国第一个国家森林公园，阿凡达电影拍摄地：袁家界
 - 天下第一桥
 - 迷魂台
 - 后花园
 - 乾坤柱 (电影《阿凡达》原型山)
- ☑ 天子山自然保护区 (含单程索道)
 - 西海石林
 - 贺龙公园
 - 御笔峰
 - 仙女献花
 - 贺龙公园

第七天 张家界 (早/午/晚)

- ☑ 金鞭溪
- ☑ 水绕四门
- ☑ 十里画廊 (含双程小火车)
- ☑ 大峡谷玻璃桥 + VR体验 (世界最长、最高、跨度最长的全透明玻璃桥)

第八天 张家界 🚌 (160公里) 常德 🚌 (175公里) 长沙 (早/午/晚)

- ☑ 柳叶湖
- ☑ 千年诗墙
- ☑ 黄兴路步行街
- ☑ IFS国金中心

第九天 长沙 ✈️ 中转城市 ✈️ 槟城 (早/机上用餐)

观光景点：

凤凰古城

- ◆ **凤凰古城** - 建于清康熙时期的历史文化名城，历经300年的风云沧桑。凤凰将自然与人文的特质融合到一处，正是吸引八方游人的魅力之精髓。

芙蓉镇

- ◆ **芙蓉镇** - 前往新进网红打卡地【芙蓉镇】，本名王村，是一个拥有两千多年历史的古镇，因宏伟瀑布穿梭其中，又称“挂在瀑布上的千年古镇”，后因姜文和刘晓庆主演的电影《芙蓉镇》在此拍摄，更名为“芙蓉镇”。漫步电影《芙蓉镇》里姜文扫过的十里青石板街，欣赏王村大瀑和原滋原味的土家建筑贞节牌坊；畅游期间，勾起您远去的记忆，不老 的回忆。

张家界

- ◆ **天门山玻璃栈道** - 张家界玻璃栈道，长60米，最高处海拔1430米。是张家界天门山景区继悬于峭壁之上的鬼谷栈道、凭空伸出的玻璃眺望台、从玻璃台可以看见下面。
- ◆ **军声画院** - 国家2A级旅游区，是展示新型绘画种类—砂石画的专题展馆。画家李军声凭籍扎实的美术功底，对绘画艺术进行了一次深入的回归性探索，以砂石、植物等自然材料为绘画创作原材料，创造了一种全新的绘画种类—砂石画。
- ◆ **百龙电梯** - 以326米的高度被吉尼斯世界纪录认定为世界“最高户外电梯”，被誉为“世界第一梯”。
- ◆ **乾坤柱** - 又叫南天一柱，位于袁家界景区南端，是电影《阿凡达》中那座悬浮的“哈利路亚山”取景地。乾坤柱垂直高度约150米，顶端生长着郁郁葱葱的植被，峰体造型十分奇特，又如刀劈斧削般顶天立地，故而得名乾坤柱。
- ◆ **大峡谷玻璃桥** - 采用全透明的玻璃桥面。2016年8月20日向游客开放，当时是世界上最长和最高的玻璃底座桥梁，长430米，宽6米，高260米。桥跨越了张家界国家森林公园的两个山脉之间的峡谷。桥梁的设计是以色列建筑师HAIM DOTAN。
- ◆ **十里画廊** - 位于谷城南河龙滩东沟大峡谷，北起龙滩村，南至万兴村，全长28华里。峡谷蜿蜒曲折，时宽时窄，但谷地平坦。深谷像一条充满诱惑的画廊向前逶迤延伸。



✓ 8 早餐 / 7 午餐 / 7 晚餐

风味餐：

- ★ 海鲜自助
- ★ 韩国烤肉
- ★ 土家赶年宴
- ★ 湘菜风味
- ★ 常德风味
- ★ 苗家风味



酒店住宿 (8晚)

- ✓ 厦门美丽华酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 长沙融创施柏陶酒店或同级 x 2 晚
- ✓ 凤凰凤鸣天下酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 张家界华美达酒店或同级 x 2 晚
- ✓ 张家界专家村庭院或同级 x 2 晚

推介自费：1. 宝峰湖 (含游船+环保车)【人民币 350 /人】；2. 天门孤仙秀【人民币 450 /人】

免责声明：由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



Bailong Elevator
百龙电梯



Tianmen Mountain
天门山



IFS Flagship Center
IFS国金中心

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ XIAMEN (MOB)

- ☑ Check in Hotel

D2 XIAMEN ✈️ CHANGSHA (MOB/L/D)

- ☑ XIAMEN HALF DAY TOUR:
 - Nanputuo Temple
 - Island Ring Road Golden Coast, Yanwu Bridge Sea Viewing Platform
 - Shabowei (Check-in at Popular Photo Spot)

D3 CHANGSHA 🚗 (430km) FENGHUANG (B/L/D)

- ☑ Fenghuang Ancient Town:
 - Tuojiang River Miao Village
 - Stone Flag Street
 - North Gate City Tower
 - Shawan Hanging Houses
 - Wanmin Tower
 - Bar Street
 - Hongqiao Art Building
- * Exclusive gift of Miao clothing experience. If staying in a hotel within the ancient town, complimentary luggage transfer service for easy exploration

D4 FENGHUANG 🚗 (120km) FURONG TOWN 🚗 (79km) ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ Furong Town (Including boat tour + eco-friendly vehicle)
 - Waterfall viewing, Youshui Gallery, Wuli Changjie (Five-Mile Long Street), Zhenjue Archway
- ☑ Zhangjiajie
 - Tujia Folk Customs Park
 - Jiuchongtian
 - Baishetang, Baishetang Square
 - 72 Strange Towers (Famous Photo-Stop)

D5 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ Tianmen Mountain (round trip on the world's longest cable car)
 - Tianmen Mountain Glass Skywalk (including cable car, escalator, shoe covers)
 - Tianmen Cave
- ☑ Junsheng Art Gallery (unique natural art hall)

D6 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ "World Natural Heritage"—Wulingyuan
- ☑ "Bailong Elevator" (Include One-Way Elevator)
 - Tianxia First Bridge
 - Mihun Platform
 - Houhuayuan (Back Garden)
 - Qiankun Pillar (prototype mountain for the movie "Avatar")
- ☑ Tianzishan Nature Reserve (Include one-way cableway)
 - Xihai Stone Forest
 - Helong Park
 - Yubi Feng
 - Xiannü Xianhua (Fairy Offering Flowers)
 - Helong Park

D7 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ Golden Whip Stream
- ☑ Shuirao Simen (Water Surrounding Four Gates)
- ☑ Shili Gallery (including round-trip small train)
- ☑ Grand Canyon Glass Bridge + VR experience (world's longest, highest, and longest span transparent glass bridge)

D8 ZHANGJIAJIE 🚗 (160km) CHANGDE 🚗 (175km) CHANGSHA (B/L/D)

- ☑ Willow Leaf Lake
- ☑ Millennium Poetry Wall
- ☑ Huangxing Road Pedestrian Street
- ☑ IFS Flagship Center

D9 CHANGSHA ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

PHOENIX ANCIENT TOWN

- ◆ **Phoenix Ancient Town** - Built during the Kangxi period of the Qing Dynasty, it is a historical and cultural famous city that has experienced the vicissitudes of 300 years. It integrates the characteristics of nature and culture, embodying the essence of charm that attracts visitors from all directions.

FURONG TOWN

- ◆ **Furong Town** - Originally named Wang Village, is an ancient town with a history of more than two thousand years. It is known as the "Millennium Ancient Town Hanging on Waterfalls" due to its magnificent waterfalls weaving through it. During your leisurely visit, it will evoke memories of the past, bringing back timeless recollections.

ZHANGJIAJIE

- ◆ **Tianmen Mountain Glass Skywalk** - The Zhangjiajie Glass Skywalk is 60 meters long, with the highest point at an elevation of 1430 meters. It is another attraction in the Tianmen Mountain scenic area of Zhangjiajie, following the cliff-hanging Ghost Valley Skywalk and the glass observation deck extending into the air, where you can see below through the glass floor.
- ◆ **Military Sound Art Institute** - China's 2A-level tourist area, it is a specialized exhibition hall showcasing a new type of painting called Sandstone Painting. Artist Li Junshe uses natural materials such as sandstone and plants as the raw materials for painting creation, creating a completely new type of painting—Sandstone Painting.
- ◆ **Bailong Elevator** - With a height of 326 meters, it has been recognized by the Guinness World Records as the "tallest outdoor elevator" in the world.
- ◆ **South Pillar of Heaven** - Also known as "Qiankun Pillar". It has a vertical height of about 150 meters, with lush vegetation growing at its top. The peak has a very unique shape, resembling a knife cut or an axe chop, standing tall and straight into the sky, hence the name Qiankun Pillar. It is the filming location of the floating "Hallelujah Mountain" in the movie "Avatar".
- ◆ **Grand Canyon Glass Bridge** - Features a fully transparent glass floor. It was at that time the world's longest and highest glass-bottomed bridge, measuring 430 meters in length, 6 meters in width, and 260 meters in height. The bridge spans a canyon between two mountain ranges in Zhangjiajie National Forest Park. The design of the bridge was by Israeli architect Haim Dotan.
- ◆ **Ten-Mile Gallery (Including a round-trip small train)** - Located in the eastern gorge of Longtan in Nanhe River, Gu Cheng, it stretches from Longtan Village in the north to Wanxing Village in the south, with a total length of 28 kilometers. The canyon winds and twists, sometimes wide and sometimes narrow, but the valley floor is flat. The deep gorge resembles a tempting gallery, meandering forward into the distance.



✓ 8 Breakfasts / 7 Lunches / 7 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Seafood Buffet
- ★ Korean BBQ
- ★ Tujia New Year's Eve Banquet
- ★ Hunan Cuisine
- ★ Changde Flavor
- ★ Miao Flavor



HOTEL OR SIMILAR (8 NIGHTS)

- ✓ Xiamen Grand Miramar Hotel or similar x 1 night
- ✓ Changsha Steigenberger Hotel or similar x 2 nights
- ✓ Phoenix Ming World International Hotel or similar x 1 night
- ✓ Zhangjiajie Ramada By Wyndham or similar x 2 nights
- ✓ Zhangjiajie National Scenic Spot Sunshine Resort Hotel or similar x 2 nights

Optional Tour : 1. Bao Feng Lake (including boat ride and eco-friendly vehicle [RMB 350 /pax]; 2. Tianmen Fairy Show [RMB 450 /pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 张家界 ZHANGJIAJIE ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.80 10 元 = 马币 6.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86	
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。	
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 20°C ~ 6°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 28°C ~ 17°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 23°C ~ 15°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 19°C ~ 6°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737-800</p>			

Departure Date: 出发日期: <input type="text"/>	Flight: 航班行程: <input type="text"/>
Tour Fare: 团费: <input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
Tipping: 小费: <input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input type="text"/>
Visa: 签证: <input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险: <input type="text"/>
	TOTAL: 总数: <input type="text"/>

GD Partner:

